
Protokół nr 14.41.30.12.2021 

XLI Sesja Rady Miejskiej w Radłowie w dniu 30 grudnia 2021 roku.  
Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:20 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie Pan Piotr Kapera. 

Obecni: 

1. Paweł Jachimek 
2. Krzysztof Jasek 
3. Piotr Kapera 
4. Wojciech Kozioł 
5. Kamil Kurzawski 
6. Zbigniew Madej 
7. Marcin Małek 
8. Piotr Nasiadka 
9. Bogdan Padło 
10. Adam Radamski 
11. Wojciech Rudziński 
12. Piotr Śmiałkowski 
13. Małgorzata Woźniak 
14. Justyna Zborowska 
15. Jerzy Żurowski 

1. Otwarcie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Kapera: 
Otwieram obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Radłowie. Witam Panie i Panów Radnych, 
Pana Burmistrza, Wiceburmistrza, Panią Skarbnik, Pana Radcę Prawnego, wszystkich 
pracowników Urzędu Gminy. Witam również Radnego Powiatowego Pana Marka 
Podrazę. Witam Kierowników organizacyjnych Urzędu Gminy. Witam Panie i Panów 
sołtysów i obsługę Rady. Wraz z zaproszeniami na dzisiejszą sesję, otrzymaliście 
Państwo porządek obrad. Czy są uwagi, co do porządku obrad? Po dzisiejszej komisji – 
Przewodniczący posiedzenia wnosi o usunięcie punktu „n”.  
Przystępujemy do głosowania nad tym wnioskiem. Kto z Państwa Radnych jest za 
usunięciem tego punktu z porządku obrad dzisiejszej sesji, proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał?   
 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
Dziękuję. 
 
Teraz dajemy chwilę czasu na wprowadzenie zmian do porządku obrad. Ogłaszam 10 
minut przerwy. 
 

Przerwa w obradach – 10 minut 



2. Odczytanie porządku obrad. 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Proszę Państwa, proszę wszystkich o uwagę. Zakończyła się przerwa, wznawiam 
posiedzenie Rady. 
Przystępuję do odczytania proponowanego porządku obrad po zmianach.  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Odczytanie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 08 
grudnia 2021 r. 
4. Zgłaszanie interpelacji Radnych. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. 
b) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r.; 
c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021; 
e) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
f) uchwalenia budżetu gminy Radłów na 2022 rok; 
g) zmiany składu osobowego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Radłowie; 
h) przyjęcia do wdrażania „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Radłów-
aktualizacja na lata 2021–2024”; 
i) stanowienia o kierunku działania Burmistrza Radłowa w zakresie ustalenia 
minimalnych stawek czynszu najmu mieszkań znajdujących się w zasobie 
mieszkaniowym gminy Radłów; 
j) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej własnością 
Skarbu Państwa (Biskupice Radłowskie); 
k) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej własnością 
Skarbu Państwa (Glów); 
l) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy; 
m) wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości dotychczasowemu najemcy; 
6. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 
7. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 
8. Wolne wnioski i zakończenie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Kto z Państwa Radnych jest za takim porządkiem obrad, proszę o podniesienie ręki. Kto jest 
przeciwny? Kto się wstrzymał? 

Następnie głosowano nad przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 



Dziękuję. Informuje Państwa Radnych, że w obradach dzisiejszej sesji, zgodnie z podpisaną listą 
obecności, jest 14 radnych. Jest więc większość do podejmowania prawomocnych uchwał 
(kworum). 
Informuje Państwa Radnych, że na obradach dzisiejszej sesji.  
Przystępujemy teraz do punktu 3. 

 
 
3. Przyjęcie protokołu z XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z 
dnia 08 grudnia 2021 r. 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Zgodnie z przyjętym porządkiem przystąpiono do przyjęcia protokołu z XXXVIII 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 09 listopada 2021 r. Protokół był 
wystawiony w biurze inspektora do spraw Rady. Każdy Radny, zainteresowany mógł się 
z nim zapoznać. 
Czy życzą sobie Państwo, aby został on odczytany dzisiaj na sesji? Jest wniosek Pana 
Wiceprzewodniczącego, by przyjąć protokół bez czytania (Radny P. Jachimek). Kto z 
państwa Radnych jest za tym wnioskiem, proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? 
Kto się wstrzymał?  
Podjęto głosowanie za nieodczytywaniem protokołu.  
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Dziękuję, przystępujemy do przyjęcia protokołu. Jednogłośnie głosowano za 
nieodczytywaniem protokołu. 
 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
Protokół został przyjęty jednomyślnie, 14 Radnych głosowało za przyjęciem protokołu. 
 
 
 
4. Zgłaszanie interpelacji Radnych. 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Teraz przystępujemy do punktu 4, a jest to zgłaszanie interpelacji Radnych. Kto z 
Państwa Radnych będzie chciał zadać interpelację? Bardzo proszę, Pan Radny 
Śmiałkowski. 
 
Radny Piotr Śmiałkowski: 
Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, chciałem złożyć interpelację następującej 
treści: W sprawie zamontowania progu zwalniającego na ul. Poległych od strony 
kościoła, przed skrzyżowaniem z ul. Rzemieślniczą. Uzasadnieniem powyższej 
interpelacji jest nadmierna ilość kolizji w ostatnim czasie na tym odcinku drogi, warto 
dodać, że kierowcy na ul. Poległych rozwijają nadmierną prędkość, co przy 
niesprzyjających warunkach skutkuje nawet niszczeniem prywatnych ogrodzeń. 
Dziękuję. 
 
 



Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych będzie chciał jeszcze zadać interpelację? 
Nie widzę. 
 
 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Zatem przystępujemy do kolejnego punktu. 
 
 
a) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2021 r. 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat był wczoraj omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. Jeżeli są jeszcze jakieś 
pytania to bardzo proszę. Nie widzę.  
Jest wniosek Pana Przewodniczącego, aby przyjąć tę uchwałę bez czytania. Kto z 
Państwa Radnych jest za takim wnioskiem? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest 
przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przystępujemy zatem do głosowania. 
  
Głosowano w sprawie: 
zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. 
  
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni obecni dzisiaj na sesji. 
Uchwała Nr XLI/349/2021 
 
 
 
 
 



b) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2022 r. 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat również był wczoraj omówiony, przez pracownika Urzędu Gminy, na wspólnym 
posiedzeniu komisji. Czy są jakieś pytania jeszcze od Państwa Radnych. Nie widzę.  
Jest wniosek, aby przyjąć również tę uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest 
za takim wnioskiem? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? 
Dziękuję.  
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przestępujemy do głosowania, proszę o naciśnięcie przycisków.  
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 
  
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  
Uchwała Nr XLI/350/2021 
 
 
c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej;  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat również wczoraj był omówiony, przez Panią Skarbnik. Jeżeli są jakieś pytania to 
bardzo proszę. Nie widzę.  
Jest wniosek, aby przyjąć uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za? Proszę 
o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
 
 



Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy do głosowania, proszę o naciśnięcie przycisków. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni, 14 radnych. 
Uchwała Nr XLI/351/2021 
 
 
d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021;  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat był analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji przez Panią Skarbnik. Jeżeli są 
jakieś pytania lub wątpliwości to bardzo proszę.  
Jest wniosek, aby przyjąć uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za takim 
wnioskiem? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy do głosowania, proszę o naciśnięcie przycisków.  
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej na rok 2021; 
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 



 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Również za tą uchwałą 14 radnych głosowało za. 
Uchwała Nr XLI/352/2021 
 
 
e) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej;  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat również, jak i pozostałe, był wczoraj omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, 
przez Panią Skarbnik. Jeżeli są jakieś pytania to bardzo proszę. Nie widzę.  
Proszę Panie Przewodniczący o odczytanie. 
Odczytano (Paweł Jachimek) Uchwałę Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie opinii do projektu 
uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radłów na lata 2022-2037 (uchwała 
w załączeniu do protokołu). 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję bardzo. Przystępujemy do głosowania. Proszę o naciśnięcie przycisków.  
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem Wieloletniej Prognozy Finansowej głosowali wszyscy radni, 14 radnych 
głosowało za. 
Uchwała Nr XLI/353/2021 
 
 
f) uchwalenia budżetu gminy Radłów na 2022 rok ; 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat również, jak i pozostałe, był omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, głównie 
przez Panią skarbnik, ale również przez Pana Burmistrza i Wiceburmistrza. Jeżeli są 
jakieś pytania albo wątpliwości od Państwa Radnych, to bardzo proszę. Pan Radny 
Kurzawski, bardzo proszę. 
 
Radny Kamil Kurzawski: 



Ja z tym samym tematem, z którym wczoraj na komisji. Bo myślę, że tu jakby nie jest 
nigdy za wiele żeby o tym przypominać. Dlatego, że w budżecie tym, tak jak wczoraj to 
omówiliśmy, nie mamy ciągle zapisanego tego samochodu strażackiego do Biskupic 
Radłowskich, który jest obiecany nam, więc o tym jakby jeszcze raz przypominam. No i 
nie mamy tej ul. Nowej i ulic w Biskupicach też zapisanych, one są tam gdzieś 
planowane. Dlatego o tym przypominam, że przy aktualizacji budżetu będziemy o tym 
pamiętać i przypominać, bo powoli się nasza kadencja kończy, a tych dwóch ważnych 
dla Biskupic tematów się ciągle nie udało zrealizować. Ja pamiętam jak tu rok temu 
siedzieliśmy w tej samej sali i już wtedy pamiętam, że Burmistrz mówił, że jest ta ul. 
Nowa wpisana i kolejny rok minął i jej nie ma. No i ponieważ znowu jej nie ma wpisanej, 
a znowu jest obiecana, no to przypominam o tym i tak jak rok temu mówię, że poparcie 
moje dla budżetu jest o tyle warunkowe, że no jest to w planie, ale ciągle tego nie ma 
zapisanego na papierze. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję. Pan Burmistrz chce odpowiedzieć? 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Ja powtórzę. Jest tutaj radny powiatowy, to mogę powiedzieć do Sołtysa ile czekał na 
Brzeźnicę, prawda. W końcu się doczekał, więc wydaje mi się, że cierpliwości trochę 
i wszystko będzie. Tak jak powiedzieliśmy, uzupełnię to, co mówiłem też na posiedzeniu 
komisji, ale i wcześniej, o złożonym wniosku do Polskiego Ładu. Tam dostaliśmy 
pieniądze: 5 000 000 zł na drogi i tam jest ul. Witosa, ul. Nowa, Kościelna i część drogi 
na Wólkę jest. Jakby po prostu te drogi są praktycznie w zgłoszeniu i załatwione 
w Starostwie Powiatowym. A droga Bohaterów Września, którą będzie przebudowa tej 
drogi polegająca na tym, że będzie część wydzielona do ciągu pieszo-jezdnego, to jest 
w trakcie projektowania. Więc jeżeli te rzeczy uda nam się w jak najszybszym czasie, 
a myślę, że to będzie najpóźniej luty-marzec, skończyć. Wtedy ogłaszamy przetarg. 
Mamy pieniądze zabezpieczone z tak zwanej pierwszej transzy Polskiego Ładu i te ulice 
w Biskupicach Radłowskich będą robione. Tak i ul. Leśna i Dąbrowskiego w Radłowie, 
tak jak ulica za szkołą w Przybysławicach i ulica łącznik w Przybysławicach między drogą 
powiatową, a drogą do kościoła, tak jak i na Wał-Rudzie, tak jak i w Siedlcu od 
skrzyżowania koło Domu Ludowego w kierunku Bobrownik Małych. Tak trzeba 
powiedzieć, bo tam już jest parę domów, które Bobrownik ma. Tak jak w Zabawie kilka 
ulic, tak jak i jeszcze Siedlec, Biskupice, Zabawa, Zdrochec, Marcinkowice. Marcinkowice 
mówimy o drodze głównej, tuż za byłym panem burmistrzem ciągnący się do 
Przybysławic i tam zapadnięta droga, która jest część takiej zapadniętej drogi na dole 
koło posiadłości, tam będzie to do przeróbki. Także te wszystkie drogi mamy w planie, 
otrzymaliśmy oczywiście promesy. Ta promesa z Banku Gospodarstwa Krajowego 
w ciągu 6 miesięcy obligatoryjnie musimy ogłosić przetarg i rozstrzygnąć praktycznie, 
także zostało nam to do końca kwietnia, więc musimy to zrobić i będziemy robić, jak 
tylko wyłonimy wykonawcę, te wszystkie drogi zostaną zrobione. Odnośnie samochodu, 
oczywiście tak jak Glów doczekał się, tak i Biskupice pewnie się doczekają. Jest kwestia 
tylko przekonania radnych żeby takie pieniądze, ja mam prawo zaciągnąć w razie "w" 
pożyczkę i mam upoważnienie do 150 000 zł, cały czas razem z komendantem 
i prezesem, znaczy naczelnikiem i prezesem Ochotniczej Straży Pożarnej w Biskupicach 
szukamy samochodu, na razie te samochody oscylują, dwudziestoletnie, w kwocie 
prawie 200 000 zł, więc po prostu szukamy tańszego tak jakby powiedzieć i może się 



coś uda. Samochody, ceny rosną. Teraz pojawiła się sytuacja taka, że z Państwowej 
Straży Pożarnej wycofują samochody, samochód z 2007 roku, w którym przy dobrym 
układzie i przy pomocy naszej finansowej, możemy dostać za 150 000 zł, jeżeli radni 
zdecydują, że taką pomoc finansową do Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie 
przeznaczymy. Także w tym względzie będzie samochód przeznaczony do jednostki, 
która ma najstarszy samochód w krajowym systemie, to jest Zabawa, to jest samochód 
z 1974 roku, czyli prawie to 50 lat liczmy. I jeżeli to nam by się udało i radni zdecydują, 
to 3 kwartał, 4 kwartał Zabawa by otrzymała ten samochód. I teraz jest kwestia czy 
znajdą się dodatkowe pieniądze w budżecie na samochód OSP w Biskupicach, czy 
w Biskupicach muszą poczekać na następny rok, bo jest sytuacja taka, że proszę 
Państwa zobaczymy jak sytuacja finansowa, my nie wiemy. Sami, jak słuchaliście w tej 
chwili opinii RIO, że nie da się przewidzieć jakie będą dochody samorządów z tytułu 
pandemii i z tytułu Polskiego Ładu, nie mamy takiej wiedzy. Przypominam, że jednostka 
Biskupic Radłowskich nie jest w krajowym systemie, posiada dwa samochody, w ten 
jeden, który właśnie tam chcą wymienić, się często psuje i koszty podobno, bo ja nie 
jestem rzeczoznawcą. Koszty jego naprawy przekraczają wartość czasami tego 
samochodu, a on jest tak też stary, że po prostu nie można dostać części. Także mają 
jeden samochód i mają czym wyjeżdżać, także nie jest to tak sprawa pilna, 
natychmiastowa, jak poczekają jeszcze rok to też będzie, ale szukać samochodu trzeba, 
jak będzie dobra okazja, to będziemy się zastanawiać żeby kupić. Takie jest moje zdanie 
i nic się nie stanie jeżeli na za rok się odciągnie samochód, bo to nie jest pilna gardłowa. 
Tak jakby nie mieli czym wyjeżdżać strażacy z OSP z Biskupic, mają. I jeszcze raz 
powtarzam, nie są jednostką w krajowym systemie, w krajowym systemie jest Radłów, 
w krajowym systemie jest Zabawa, mają najwięcej wyjazdów, na trzecim miejscu 
oczywiście są Biskupice i dlatego cały czas sam szukam i dzwoniłem sam osobiście do 
Torunia i do Myślenic. Do przedsiębiorstw, które handlują takimi stażami pożarnymi, na 
dzień dzisiejszy takie ceny samochodów są, mailowo też mam kontakt z tymi panami, 
jeżeli coś dostaniemy taniej, to będziemy się zastanawiać. No ale tak jak mówię, 
priorytetem w tej chwili według mnie jest samochód w Zabawie, zmieniła się sytuacja. 
Rozmawiałem oczywiście też z Panem Prezesem Państwowej Straży Pożarnej, 
z Komendantem Szpunarem, który mówił dokładnie, że ten samochód widziałby jednak 
w Zabawie, bo należy do krajowego systemu i to jest pierwszeństwo. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Bardzo proszę, Pan Radny Madej.  
 
Radny Zbigniew Madej: 
Panie Burmistrzu, no bo argument, no jest słuszny Pana Burmistrza, że no może nas nie 
stać na to, no ale ja przypominam, że jak 2 lata temu żeśmy rozpoczynali dyskusję 
o Biskupicach, o samochodzie. To samochód kosztował 120-130 tysięcy, teraz mówimy 
już o 200, a nie wiadomo co będzie później. No i też nasza umowa dżentelmeńska też 
była nie taka, pamiętacie Państwo Radni, że samochód miał być do Glowa, a później do 
Biskupic, no taka była. No teraz się jakaś sytuacja zmieni, wiem, że uwarunkowania są 
inne, ale niemniej jednak bardzo bym prosił Panie Burmistrzu, bo wiem, że są jeszcze 
rozmowy na innej płaszczyźnie, o innej możliwości prowadzone, ale no argument Pana, 
że mają dwa samochody, nie jest do końca prawdziwy, bo jak jako były strażak mówię, 
że oni mają dwa samochody, ale drugi samochód jest trzyosobowy i tutaj kolega Bogdan 
powie, że to nie jest pełna obsługa do wyjazdu do pożaru. Do pożaru musi wyjechać 



szóstka. Jeżeli siądzie jeden samochód no to mówię, oni zostaną, albo pojedzie kierowca 
i dwóch na piwo. Dziękuję. 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Pojadą. Mamy proszę Państwa 10 jednostek straży pożarnej, także spokojnie, 
o zabezpieczenie ochrony przeciwpożarowej w gminie się nie boimy. Wiem, że parę lat 
temu była kontrola w Biskupicach Radłowskich i nawet do tej 4-osobowej nie było 
zabezpieczenia załogi w Biskupicach Radłowskich. Też była kontrola z Państwowej 
Straży Pożarnej i dlatego może też jest sytuacja taka, że po prostu… Zresztą, ja uważam, 
że sytuacja, mówiliśmy, ja pamiętam dokładnie co mówiłem, nie wycofuję się, że był 
Glów, w następnej kolejności Biskupice i Zabawa, pojawiła się sytuacja taka w tej chwili, 
że w bardzo dobrym stanie, idealnym, którego wartość będzie pewnie teraz około 400 
albo 500 000 możemy dostać za 150 000 i to jest gra warta świeczki. Dlatego można 
odczekać rok. Jeżeli Pani Skarbnik i Radni znajdą w budżecie pieniądze, to będziemy 
mieć dwa samochody i w Zabawie i Biskupicach, to przecież od Was zależy, nie ode 
mnie. Ja mam dobrą chęć, sam sprawdzam, sam je oglądałem i teraz jest kwestia tego, 
pieniądze i tyle.  
 
Radny Kamil Kurzawski: 
Ja jeśli mogę to tylko się do tego dołączę, że tych umów dżentelmeńskich w sprawie 
tego samochodu to już było za dużo, dlatego oczekiwali byśmy żeby to w końcu zostało 
zapisane w budżecie tak naprawdę, bo Burmistrzowi ciągle się zmieniają okoliczności i 
w nowych okolicznościach ciągle nie ma pieniędzy na ten samochód dla Biskupic, a on 
był obiecany. Już radni mieli dżentelmeńską umowę, już były inne dżentelmeńskie 
umowy w tej sprawie i nagle się okazuje, że to nie 22 rok, a 23 byłoby optymalny. To 
może warto zrobić tak, żeby ten samochód, który ma iść do Zabawy, żeby on jednak 
trafił do Biskupic, no skoro była taka kolejność ustalona.  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Ja też bym optował za tym proszę Państwa, ale jest sytuacja taka, ja rozmawiałem 
z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej, oni decydują gdzie samochód kierują 
i w tej chwili mają na przyszły rok 2 takie samochody i jeden samochód ma możliwość 
iść do Lisiej Góry, a drugi do Zabawy i to są ich działania i ich decyzje. Nie po prostu 
nasze. 
 
Radny Kamil Kurzawski: 
Może by Zabawa przekazała do Biskupic, bo taka była kolejność.  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
To Zabawa może przekazać ten samochód do Biskupic co ma, no ten co mają właśnie.  
 
Radny Kamil Kurzawski: 
Ten co mają to chyba nam niepotrzebny.  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
I teraz zobaczymy czy by chcieli. Glowowi też proponowali inny samochód to też 
podziękowali i mają swój. No mi się wydaje, że to jest kwestia, ja jeszcze raz powiem, 
decyzję podejmują radni. Podejmą decyzję, że dajemy pieniądze, to wycofamy jakąś 



ulicę, z Biskupic jest chyba najwięcej teraz dróg, to możemy wycofać z dwie i kupimy 
ten samochód, nie. 
 
Radny Kamil Kurzawski: 
Ja myślę, że my to musimy przy najbliższej aktualizacji budżetu przetestować tą 
dżentelmeńska umowę co jest pomiędzy radnymi, bo nadchodzi już ten rok 22 i te 
pieniądze warto by było zapisać, bo się pojawi samochód i tych pieniędzy ciągle nie 
będzie, tak. No, a z tymi umowami no to jest różnie tak. No czasem się coś przegłosuje, 
coś jest przegłosowane, potem dochodzi do reasumpcji głosowania no i nagle to 
wszystko gdzieś przepada. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Reasumpcja to w sejmie jest.  
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Nie, u nas jeszcze nie było reasumpcji.  
 
Radny Kamil Kurzawski: 
U nas była, no wczoraj była jedna rzecz przegłosowana, a dzisiaj zniknęła. No to jakaś 
ta reasumpcja była, a jest tu tak jeden radny, który się tym reasumpcją tak bardzo 
sprzeciwiał, a jednak do nich rękę przyłożył. [śmiech z sali]  
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Ja jeszcze mam pytanie takie do Pana Burmistrza, bo chcę tylko dopytać o ul. Leśną, 
zakres tej drogi to jest dokąd? Jeżeli chodzi o ul. Leśną.  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Dokąd się da.  
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dokąd się da, rozumiem. Ok, jest jeszcze też pytanie tu od Pana Przewodniczącego 
Jurka Żurowskiego o ul. Zakościele, czy ona jest brana pod uwagę w ogóle w planie, 
czy?  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Tak oczywiście, ul. Zakościele tam też jest podobnie robione co ul. Bohaterów Września 
w Biskupicach Radłowskich, tam ciągle były problemy, sami wiemy, że tam jest po 
prostu najkrótsza droga, która idzie do północnej części (...) 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
I wąska.  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
I wąska, także ludzie mają problem dojść do sklepu czy do kościoła. Dużo osób też 
starszych i tam o chodnik cały czas walczyli. Dlatego chcemy takie zrobić poszerzenie, 
które nam umożliwia zrobienie, bo proszę Państwa jest wszędzie problem taki, że te 
pasy drogowe są bardzo wąskie i czasami wchodzimy w działki ludzi prywatnych, jak się 
nie zgodzi, to nic z tym nie zrobimy. A niestety tak przedtem było budowane, że jak 



najbliżej drogi, nikt o tym nie myślał i teraz mamy problemy. Tam kryty chodnik to po 
prostu to są milionowe rzeczy, więc zrobimy tak, że maksymalne poszerzenie drogi 
z utwardzanym poboczem i wyłożeniem korytkami, żeby się nie obsypywało, korytkami 
fosy prawda, także to co na ulicy jest teraz Szpitalnej na przykład robione i to bardzo 
dobrze się sprawdza. A ta ul. Leśna, cała ul. Leśna ma być robiona aż dalej tam 
w kierunku lasu i ul. Dąbrowskiego. Także jest w inwestycjach proszę Państwa 12 km 
dróg, także jak to obliczył Pan Andrzej Janicki, około 90% dróg już by było w bardzo 
dobrym stanie na terenie Gminy Radłów. Pozostało nam parę miejscowości, w których 
regulujemy własności i po uregulowaniu własności, jeżeli Państwo orientują się i na 
portalach samorządowych są informacje, ogłoszona jest druga edycja Polskiego Ładu, 
możemy 3 wnioski składać i tam też możemy złożyć właśnie też resztę dróg, które są 
na terenie Gminy Radłów. A jest np. Niwka, też bardzo czeka Glów, w którym właśnie 
te wszystkie własności regulujemy odnośnie ulicy przy wale, ale tak jak powiedziałem 
wczoraj, część działek należy do Gospodarstwa Wodnego, to jest kwestia spraw 
wydzierżawienia nam, ale część działek jest indywidualnych, które wręcz wchodzą 
klinami w wały przeciwpowodziowe i my na czyjejś własności asfaltu niestety nie 
możemy kłaść, bo to jest niewłaściwe wydatkowanie środków publicznych. I tu jest ten 
wielki problem, który będzie i już walczymy parę lat nad tym żeby to zrobić, ale czasami 
są takie rzeczy, ludzie w Radłowie dużo mają rzeczy nie uregulowanych własności, czyli 
dziadkowie nie żyją, a jeszcze nawet na dzieci z to nie jest przekazane, także tu mamy 
straszny problem i to Pan Tadziu Cieśla prowadzi skrupulatnie i to trwa niestety latami. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję. Pan Radny Nasiadka.  
 
Radny Piotr Nasiadka: 
Panie Burmistrzu, ja tutaj chciałem się zapytać odnośnie… Może to pytanie będzie się 
powtarzało, bo ciągle pytam i wczoraj pytałem, ale chciałbym żeby tutaj Państwo sołtysi, 
Pani Sołtys słyszała i żeby to było publicznie powiedziane. Jak wygląda sytuacja 
dotycząca chodników na Woli Radłowskiej, jak Pan to widzi? Bo spraw chodników 
w budżecie jako tako też nie ma ujętych, ani w Nowym Ładzie tutaj nic nie słyszałem 
o drogach na Woli, więc ewentualnie czy coś jest mówione o chodnikach, jak to dalej 
będzie wszystko przebiegało? Mnie się tutaj mieszkańcy pytali jak to jest możliwe, że 
można zrobić prawie pół kilometra chodnika gdzieś tam nad wodą, a u nas się ciągnie 
to kilka lat i po 200-300 metrów jest robione co roku? Nie umiałem im no to 
odpowiedzieć. Powiedziałem, że tutaj są inne wymagania. No ale jak to będzie dalej, co 
będzie realizowane odnośnie chodników, jakie są szanse? Prosiłbym o udzielenie tutaj 
informacji i powiedzenia jak Pan to widzi. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Myślałem, że to będzie o sprawach bieżących, ale przy budżecie to można, bo myślałem, 
że to dalszy ciąg będzie o samochodzie OSP, ale nie. Więc sytuacja jest taka, że mówiłem 
to. Mieliśmy spotkanie z Panem Starostą Romanem Łucarzem, z którym podjęliśmy 
temat budowy, do Polskiego Ładu, bo to jest nie nasza droga, żeby powiat złożył do 
Polskiego Ładu budowę chodnika przez całą Wolę Radłowską plus remont drogi. Bo 
wiemy, że tam jest, znaczy przynajmniej koło kościoła, jest już w opłakanym stanie i nie 
jest najlepiej, co chwilę jest łatane. Już nie mówię o utrzymaniu dróg teraz proszę 
Państwa, na które w tej, może nasze były nie do końca, ale jeździły po dwa razy dziennie 



ciągniki z piaskiem, a Wola Radłowska jak się jechało, tam po prostu to była jedna 
ślizgawica, my chyba 6 wypadków tam widzieliśmy jadąc tylko do Zabawy. Jedna 
tragedia, powiatowe utrzymanie dróg była na katastrofalnym stopniu. I wystąpiliśmy 
z taką propozycją, że ponieważ te chodniki co robimy, to są z tzw. Inicjatyw 
Samorządowych, 50% daje powiat, chociaż to są drogi powiatowe, ale my 50% 
dokładamy do tego, bo dbamy o bezpieczeństwo mieszkańców i jeżeli oni by zgłosili to 
do Polskiego Ładu o 90% dofinansowania, czyli zostaje 10%. My zadeklarowaliśmy, że 
możemy od nas z budżetu gminy nawet znaleźć te 5%, czyli 10% podzielić się po 
połowie i w jednym zadaniu zrobić to zadanie i chodnik od kościoła w tamtą stronę, 
w kierunku Wał-Rudy pociągnąć i w tą stronę do Radłowa. Na ten rok nie ma szans, na 
2023 tak, byliśmy na spotkaniu. Pan Starosta powiedział, że przyglądanie się temu, że 
jest szansa, że w 2023 złożone do Polskiego Ładu, czyli wykonanie tam pewnie rok, dwa 
czy tak dalej. Ale do tego trzeba dokumentację projektową i tą dokumentację 
projektową prosiłem, żeby zrobili sami albo żeby jakieś pieniądze, a oni widzę, że budżet, 
tu pewnie radny powiatowy powie, że budżety Starostwa nie jest zbyt ciekawy, bo też 
deficytowy, jest chyba 15 milionów do tyłu między dochodami, a rozchodami, także my 
ze swej strony poczyniliśmy starania i chcemy my zaprojektować ten chodnik i żeby to 
było wszystko później przygotowane do złożenia wniosku. Także z naszej strony jest 
zrobione wszystko, reszta należy do Starostwa Powiatowego. A przypominam, że cały 
czas i Starostwo Powiatowe, i my wyraziliśmy zgodę, wyłożyliśmy pieniądze na 
projektowanie i kończący etap w tym roku już całkowicie, w ZRID-ach uzgodnione 
wszystko. Budowa ronda na Wał-Rudzie, to jest priorytet i myślę, że później dołączymy 
do tego chodnik i to by było. Bo przecież jeżeli patrzycie dobrze w uchwale budżetowej 
i w Wieloletniej Prognozie Finansowej, tam proszę Państwa jest zgłoszone więcej tych 
przedsięwzięć, bo to jest przedsięwzięcie akurat proszę Państwa powiatowe, ale my 
mamy tam złożone i tak do projektowania i zabezpieczone pieniądze na projektowanie 
chodnika na ul. Biskupskiej od stadionu w kierunku Szatanówki. To jest kilometr drogi. 
Zabezpieczone na projektowanie od Biskupic Radłowskich w kierunku Zabawy, to jest 
1400 m ścieżki, na to mamy zabezpieczone na projektowanie. Jest problem z tym, to 
już mówiłem na poprzedniej sesji, że nie ma na dzień dzisiejszy nikt ochoty startować 
do przetargu na projektowanie i tu mamy problem. Bo jeżeli zabezpieczyliśmy 75 000 
na projektowanie chodnika o długości 950 m, prawie 1 km do Szatanówki, ul. Biskupska. 
To przeznaczyliśmy na to 75 000, bo nawet z naddatkiem daliśmy stosunkowo do tego, 
co przedtem projekty chodziły, dziś była jedna tylko oferta na 240 000. A my myśleliśmy, 
że za pół miliona to wykonamy, także to są dzisiaj rzeczy horrendalne, więc na samo 
projektowanie. Na razie trzeba się zająć projektowaniem, a później resztą, a poza tym 
muszę powiedzieć, że jeszcze proszę Państwa projektowanie idzie, przecież mamy 
zabezpieczone pieniądze na kanalizację, projektowanie kanalizacji Siedlca, Sanoki 
i Glowa. To co chcemy robić. To są też potężne pieniądze i też będziemy lada moment, 
przynajmniej koniec ul. Glowskiej. Bo Glowska jest tylko do za Panem Fidowiczem, 
później jest taki rów odwadniający mocny i tam po prostu dalej nie ma, cała ulica 
Glowska nie ma, czyli Glów i Sanoka. Najbliższa, teraz kończymy proszę Państwa Łękę 
Siedlecką. Dostaliśmy pieniądze na Brzeźnicę, więc w przyszłym roku robimy Brzeźnicę, 
Sanokę Małą i dochodzimy do Siedlca, więc już te najbliższe miejscowości chcieliśmy 
zrobić. No i pozostaje, teraz w tym Polskim Ładzie będziemy składać, na Wał-Rudę 
i Zabawę plus właśnie wszystkie te miejscowości, to będzie kwota około 40 000 000 zł 
i na ten Polski Ład chcemy to złożyć w tej najwyższej puli. Bo proszę Państwa możemy 
złożyć 3 wnioski, jeden wniosek na kwotę do 65 milionów, później 30 milionów i trzeci 



wniosek 5 milionów i 3 wnioski takie będziemy składać, między innymi na tą kanalizację. 
Drugi wniosek to będzie na budowę hali widowiskowo-sportowej, co projekt już jest na 
ukończeniu, przy stadionie. I trzeci wniosek to będziemy robić na wszystkie pozostałe 
drogi, tak myślimy, mamy czas do 15 lutego, ale myślę, że do 15 stycznia. Dlatego też 
takie spotkanie z radnymi planujemy, jeżeli Państwo. Panowie i Panie będą mieć czas, 
to zapraszam na takie spotkanie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Radłowie, chcemy 
zrobić przed świętem Trzech Króli, po południu, żeby tutaj na tej sali spokojnie sobie 
siąść i wszystkich zapraszam, wtedy podyskutujemy. Jest parę spraw się do 
przedyskutowania, między innymi, bo przecież sprawa przetargu na ten akwen, nad 
którym tam wybudowana ponad 0,5 km ścieżka. Ścieżka nie ścieżka, bo to jest 5 
metrów, 5,5 i 4,5, czyli ciąg pieszo-rowerowo-jezdny i proszę Państwa jest kwestia, że 
Kruszgeo Rzeszów też złożyło propozycję zakupu hektarów, tam prawie 14 hektarów, 
od gminy, to jest mienie wiejskie. No i mają kilka propozycji zamiany i tak dalej, więc to 
wszystko trzeba po prostu przedyskutować. No i przedyskutować jest kwestia, co pan 
Żurowski tu podkreślił i wczoraj przypominał, o obwodnicy Radłowa. Projektu, koncepcji, 
czy jest w ogóle możliwość, jaka możliwość finansowa, żeby rozmawiać z Urzędem 
Marszałkowskim żeby po prostu odciążyć Radów i Niwkę i wylecieć na drodze przy nowo 
wybudowanym domu weselnym. To mamy parę takich ważnych rzeczy, także proszę się 
przygotować na długie posiedzenie do około 12:00 w nocy. Wtedy posiedzimy 
i porozmawiamy, bo po prostu jest. Już nie mówię o sprawach oświatowych, bo to już 
chyba nie będziemy ruszać tylko trzeba następną, osobną robić, ale mamy parę spraw 
do uzgodnienia. Sami wiecie, że nawet komisja wczoraj 4 czy 5-godzinna, po prostu też 
brakuje czasu na wszystko żeby przeanalizować. Także parę spraw jest i jeżeli ja 
zmieniam zdanie, to zmieniam zdanie nie z tytułu "widzimisię", tylko z tytułu aktualnych 
pojawiających się sytuacji, których po prostu wymaga korekta. No takie jest życie. Jeżeli 
jest sytuacja taka, że możemy pozyskać, tak jeszcze wracam do tego samochodu, za 
150 000 jakości, na który po prostu musielibyśmy wydać 400000, no to jest się nad 
czym zastanawiać. Jest też pomoc finansowa w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska, też na pomoc samochodów, ale tam samochodów nie starszych jak 10 lat 
i tu jest problem, bo mogliby taką pożyczkę jakąś umarzalną dać, więc rozmawiamy, 
cały czas jest, ja bym powiedział w grze, samochód, Biskupice już dyskutowaliśmy 
i szukaliśmy już dobry teraz miesiąc przez ostatni czas, no i pojawiła się w miesiącu 
grudniu propozycja, którą dostałem od Komendanta Państwowej Straży Pożarnej 
i byłem tam na spotkaniu, na którym po prostu nakreślił, że jest taka dogodna sytuacja 
zakupu dobrego, mało używanego samochodu i dlatego mi się wydaje, że jest gra warta 
świeczki. O tak, nie przedłużając już. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę.  
Proszę o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie pana Przewodniczącego Pawła Jachimka. 
 
Odczytano Uchwałę Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Krakowie z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
budżetowej Gminy Radłów na 2022 rok (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
 



Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję bardzo. Przystępujemy do głosowania. Proszę o naciśnięcie przycisków. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia budżetu gminy Radłów na 2022 rok; 
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem budżetu Gminy Radłów na 2022 rok głosowali wszyscy radni obecni dzisiaj 
na sesji, czyli 14 radnych. 
Uchwała Nr XLI/354/2021 
Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad na początku sesji, przechodzimy teraz do 
kolejnego punktu. 
 
g) zmiany składu osobowego Komisji Stałych Rady Miejskiej 
w Radłowie;  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat był wczoraj omówiony i wypracowane stanowisko, jeżeli są jakieś uwagi? Nie 
widzę.  
Jest wniosek, aby przyjąć tą uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za? 
Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 
 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy zatem do głosowania, proszę o naciśnięcie przycisków.  
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany składu osobowego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Radłowie;.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 



Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Również za tą uchwałą głosowali wszyscy radni, 14 radnych.  
Uchwała Nr XLI/355/2021 
 Kolejny punkt. 
 
 
h) przyjęcia do wdrażania „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 
Gminy Radłów-aktualizacja na lata 2021–2024”;  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat wczoraj był również omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji przez 
pracownika Urzędu Gminy. Jeżeli są jeszcze jakieś pytania lub wątpliwości to bardzo 
proszę. Nie widzę.  
Jest wniosek, aby przyjąć bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za takim wnioskiem 
proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy do głosowania, proszę o naciśnięcie przycisków. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia do wdrażania „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Radłów-aktualizacja 
na lata 2021–2024”; 
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni, 14 radnych.  
Uchwała Nr XLI/356/2021 
Kolejny punkt. 



 
i) stanowienia o kierunku działania Burmistrza Radłowa 
w zakresie ustalenia minimalnych stawek czynszu najmu mieszkań 
znajdujących się w zasobie mieszkaniowym gminy Radłów;  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat był wczoraj też bardzo szczegółowo omawiany i burzliwie omawiany, jeżeli są 
jeszcze dzisiaj jakieś pytania, to bardzo proszę od Państwa Radnych. Nie widzę.  
Jest wniosek, aby przyjąć tą uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za takim 
wnioskiem? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 
 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy do głosowania i informuję Państwa Radnych, że po głosowaniu, na 
prośbę Pana Burmistrza, ogłoszę 10 minut przerwy. 
  
Głosowano w sprawie: 
stanowienia o kierunku działania Burmistrza Radłowa w zakresie ustalenia minimalnych 
stawek czynszu najmu mieszkań znajdujących się w zasobie mieszkaniowym gminy 
Radłów;  
 
Wyniki głosowania 
Za: 13, Przeciw: 1, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (13) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Zbigniew Madej, Marcin 
Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, Wojciech Rudziński, Piotr 
Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
Przeciw (1) 
Kamil Kurzawski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. Uchwała została przyjęta 13 głosami za. 
Uchwała Nr XLI/357/2021  
Proszę Państwa, zgodnie z zapowiedzią ogłaszam 10 minut przerwy. 
 

Przerwa w obradach – 10 minut  
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Otwieram obrady. Teraz, zgodnie z przyjętym porządkiem obrad na początku sesji, 
przechodzimy do kolejnego punktu. 



 
j) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości 
będącej własnością Skarbu Państwa (Biskupice Radłowskie);  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat był wczoraj omówiony przez pracownika Urzędu Gminy, jeżeli są jeszcze jakieś 
pytania dotyczące tej uchwały, to bardzo proszę. Nie widzę. Bardzo proszę Pan Sołtys z 
Biskupic Radłowskich. 
 
Sołtys Kazimierz Sarnecki: 
O jaką to działkę, nieruchomość chodzi? 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przy wale, wzdłuż drogi, jaka to jest wasza droga, o przedłużenie Glowskiej. 
Sołtys Kazimierz Sarnecki: 
Aha. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Od Glowa do Biskupic. No wiem, ale to jest przedłużenie tej drogi. 
 
Zastępca Burmistrza Wiesław Armatys: 
Proszę Państwa, to chodzi o to, że… Kolejna uchwała też się z tym wiąże. Jest regulacja 
tej drogi wzdłuż wału od Glowa do Biskupic i tam w związku z tym są podejmowane te 
uchwały o przejęcia tam od Skarbu Państwa, tylko pewnie to już jest po stronie jak 
gdyby Biskupic Radłowskich, nie jest to po stronie Glowa tylko Biskupic Radłowskich, bo 
chcemy uregulować własnościowo tą drogę wzdłuż wału, co jest od Glowa w stronę 
Biskupic Radłowskich tam do mostu. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
I następna uchwała dotyczy tego samego, tylko drugiej stronie, po stronie Glowa.  
Temat był omówiony, jest wniosek, aby przyjąć bez czytania. Kto z Państwa Radnych 
jest za? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy do głosowania, proszę o naciśnięcie przycisków.  
 
Głosowano w sprawie: 
nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej własnością 
Skarbu Państwa (Biskupice Radłowskie);. 
  
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 



Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, więc wszyscy obecni na sali. 
Uchwała Nr XLI/358/2021  
 
k) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości 
będącej własnością Skarbu Państwa (Glów);  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat również był omówiony wczoraj na wspólnym posiedzeniu komisji.  
Jest wniosek, aby przyjąć tą uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za? 
Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy do głosowania, proszę o naciśnięcie przycisków. 
 
Głosowano w sprawie: 
nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej własnością 
Skarbu Państwa (Glów); 
  
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
I również w tym wypadku wszyscy radni głosowali za przyjęciem uchwały, 14 radnych. 
Uchwała Nr XLI/359/2021 
 
l) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
dotychczasowemu dzierżawcy;  
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat również był omówiony wczoraj na wspólnym posiedzeniu komisji. Uchwała, zaraz 
Państwu powiem, dotyczy miejscowości Wola Radłowska. Temat był omówiony jak już 



wspomniałem, przez pracownika Urzędu Gminy, jeżeli są jakieś pytania to bardzo 
proszę.  
Jest wniosek, aby przyjąć uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za takim 
wnioskiem? Proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję. 
 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy do głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy;  
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni, 14 radnych. 
Uchwała Nr XLI/360/2021 
 
 
m) wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości 
dotychczasowemu najemcy; 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Temat był omówiony również na wspólnym posiedzeniu, wczoraj, komisji. Jeżeli są 
jakieś pytania to bardzo proszę. Nie widzę.  
Jest wniosek, aby przyjąć uchwałę bez czytania. Kto z Państwa Radnych jest za? Proszę 
o podniesienie ręki. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Dziękuję.  
 
Głosowanie za nieodczytywaniem: 
Wyniki głosowania: 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Przystępujemy do głosowania.  
 
 
 



Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości dotychczasowemu najemcy;  
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Paweł Jachimek, Krzysztof Jasek, Piotr Kapera, Wojciech Kozioł, Kamil Kurzawski, 
Zbigniew Madej, Marcin Małek, Piotr Nasiadka, Bogdan Padło, Adam Radamski, 
Wojciech Rudziński, Piotr Śmiałkowski, Małgorzata Woźniak, Jerzy Żurowski 
NIEOBECNI (1) 
Justyna Zborowska 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Za przyjęciem uchwały również głosowali wszyscy radni. 
Uchwała Nr XLI/361/2021 
Na tym zakończyliśmy dzisiaj podejmowanie uchwał i przystępujemy teraz do punktu 6.  
 
 
6. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Nie wiem czy Pan Burmistrz, Wiceburmistrz będzie musiał. 
 
Zastępca Burmistrza Wiesław Armatys: 
Myślę, że zaraz Burmistrz podejdzie, nie wiem co on ma tam Państwu do powiedzenia. 
Ja tylko powiem tak, ostatnia sesja była 8 grudnia, nadzwyczajna związana ze zmianami 
w budżecie. Od tego czasu, no cóż, udało się nam pokończyć inwestycje związane, te, 
które tu zbiegły się w czasie z końcem roku. Między innymi zostały oddane, już odebrane 
protokołem odbioru końcowego, zbiorniki stacji uzdatniania wody, które tam to już tu 
kilka razy na sesji było mówione, wartość inwestycji była ponad 2 400 000, mam 
nadzieję, że to już w jakiś sposób zabezpieczy gminę przed jakimiś spadkami ciśnień 
wody. Tej wody nie będzie brakować. Zostało odebrane protokołem końcowym boisko 
sportowe w Przybysławicach. Myślę, że będzie służyło mieszkańcom, już od nowego 
roku będzie ono ogólnodostępne. Będzie służyło zarówno mieszkańcom samych 
Przybysławic, ościennych miejscowości, myślę, że i młodzieży szkolnej. Tam był koszt 
inwestycji ponad 400 000 zł. Dostaliśmy tam bodajże 124 000 dofinansowania z Urzędu 
Marszałkowskiego. Zakończyły się tutaj remonty dróg, które robiliśmy w oparciu o środki 
zewnętrzne z funduszu PGR-owskiego i Funduszu Dróg Samorządowych. Mam tu na 
myśli ul. Nowy Świat, ul. Wiejską, która tam Panie Andrzeju jeszcze była? A, Wodna i 
Krótka, tak? I na Niwce, tam koło posesji, to tak mówię w uproszczeniu, Pana Bojdy, z 
częściowym przygotowaniem pod oświetlenie drogi. Dokończony został ten kawałek 
chodnika w Woli Radłowskiej, który tam był współfinansowany ze środków Powiatu 
Tarnowskiego. I dach, o dach jeszcze w remizie w Woli Radłowskiej został też 
ostatecznie odebrany, obiekt jest zabezpieczony przed przeciekaniem. Jest to dość 
porządnie, solidnie zrobione, tam dostaliśmy też 25 000 dofinansowania ze środków 
Urzędu Marszałkowskiego, tu dzięki Pani Wicemarszałek Marcie Malec-Lech, która tam 
osobiście gdzieś pilnowała żebyśmy te pieniądze w jakiejś kwocie dostali. No i ja myślę, 



że to w tej chwili to ja bym może tyle, jak będą jakieś pytania, w międzyczasie przyjdzie 
Pan Burmistrz, to może uzupełni te moje wypowiedzi.  
 
7. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Ok, dziękujemy. Interpelacje radnych, bo tam była tylko jedna interpelacja, nie wiem 
czy Pan Burmistrz, czy czekamy na ... 
 
Zastępca Burmistrza Wiesław Armatys: 
Znaczy interpelacja. Temat pewnie jest znany i wrażliwy, bo sam tam też uczestniczyłem 
swego czasu w dojechaniu, może już nie wjechałem w posesję, ale zatrzymałem się na 
krawężniku, więc chyba jakieś nawet mamy rezerwowe progi zwalniające. Jak to nie 
będzie wielki kłopot, to zostaną zamontowane skoro taka będzie inicjatywa. Mam 
nadzieję, że on tam nie utrudni komunikacji i to będzie służyło mieszkańcom. Jest to na 
pewno rzecz, skoro są takie sygnały, do zrobienia. To tyle mógłbym powiedzieć. 
 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dobrze, dziękuję bardzo. Dopóki nie wrócił Pan Burmistrz, jeżeli by miał jakieś tam 
informacje jeszcze ze swojej działalności między sesjami, to proponuję, abyśmy teraz 
rozpoczęli punkt 8. Wolne wnioski. 
  
8. Wolne wnioski i zakończenie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Bardzo proszę, Pan Radny Madej. 
 
Radny Zbigniew Madej: 
Panie Burmistrzu, prosiłbym o szersze wyjaśnienie sytuacji, bo spotykamy się z głosami 
mieszkańców Radłowa, w szczególności Radłowa, że my radni coś, tak powiem w 
cudzysłowie, grzebaliśmy przy podatkach i z tego tytułu oni płacą większe podatki. Ja 
sobie nie przypominam, bardzo bym prosił o wyjaśnienie tej sprawy. 
 
Zastępca Burmistrza Wiesław Armatys: 
To znaczy to tak. Myślę, że to już było kilka razy dość mocno akcentowane i mówione. 
Natomiast nie była to przede wszystkim inicjatywa ani Burmistrza, czy też tym bardziej 
radnych. Z tego co nam jest wiadomo Starostwo Powiatowe uczestniczyło w programie 
unijnym, który miał na celu z inwentaryzowanie zasobów, o tu już mam nawet chyba 
otwarte. Po prostu była bieżąca inwentaryzacja i zmiana klasyfikacji gruntów. Ten 
program obejmował, na nieszczęście, tylko miejscowość Radłów. Bo w innych gminach 
tutaj już albo to była jedna miejscowość, albo cała gmina, no u nas był problem, że to 
objęło tylko miejscowość Radłów, ale podkreślam, myśmy na to nie mieli wpływu. 
Jednym z produktów ubocznych tej inwentaryzacji, ona tam miała służyć bardziej proszę 
Państwa temu, aby dostęp do planów przestrzennych, do w ogóle gospodarki 
przestrzennej był prostszy i szybszy, jednym z tych produktów takich ubocznych jest to, 
że została zmieniona klasyfikacja gruntów i starostwo po pomiarach przysłało nam 
w listopadzie zmiany do ewidencji podatkowej tych gruntów. W konsekwencji myśmy 
musieli jako gmina, mając miesiąc czasu na to, wydać nowe decyzje podatkowe dla 
mieszkańców Radłowa. No i skutkowało do praktycznie 100% tym, że wzrosły podatki, 



bo albo grunty, obok miary no to tam też większość się zmieniała, może nie wszystkie, 
bo część jak była dobrze obmierzona, to tak, natomiast no zmieniała się klasyfikacja 
gruntów i to spowodowało, od października, tak, od końca października chyba, nowe 
stawki podatkowe po zmianie klasyfikacji dla mieszkańców Radłowa. No tutaj podatki, 
też i Pani skarbnik tu miała bardzo gorący listopad i grudzień, no bo to było chyba 1 700 
deklaracji z tego co pamiętam, które tutaj ludzie składali, no i żądali wyjaśnień. Nie była 
to inicjatywa, jeszcze raz mówię, ani Pana Burmistrza, ani radnych, jest program 
realizowany przez Starostwo, który nas w jakiś sposób, w cudzysłowie, uszczęśliwiło, 
owszem, z tego tytułu jakieś dochody do kasy gminnej wpłynęły. Natomiast myśmy na 
to tak naprawdę nie mieli wpływu i wcaleśmy tego nie chcieli. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Proszę bardzo. 
 
Radny Zbigniew Madej: 
Moje drugie pytanie dotyczy wywozu nieczystości z Gminy Radłów i mam takie też 
pytanie, bo wiemy, że wykonawca usługi bierze od tony, teraz mamy kody QR, mamy 
kody (...) 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Chodzi panu o odpady komunalne. 
 
Radny Zbigniew Madej: 
Proszę? Nie, nie, o śmieci, przepraszam, od śmieci. I teraz mam takie pytanie. Czy jeżeli 
będą worki na przykład nieopisane kodem, czy mamy jakąś kontrolę, czy oni będą brać 
to, czy nie? Bo w interesie wywożącego jest jak najwięcej wziąć, no bo od tego ma 
płacone. Czy mamy jakąś kontrolę nad tym czy ktoś to monitoruje? Bo mogą być też 
drobne oszustwa. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Znaczy drobne oszustwa. Śmieci będą zebrane, a oszustwa mogą tylko polegać na tym, 
jeżeliby ktoś worki przywoził z innej gminy i podrzucił sobie wieczorem, bo jest 
wystawka, że od rana i może nieoznakowane i innej firmy, bo ta firma oczywiście ma 
swoje logo i tak dalej, jest wszystko napisane. Jest kwestia czytników, są wyposażeni 
w czytniki, idzie to w do bazy, my wiemy od kogo odbieramy. Czy osoba, która deklaruje, 
że segreguje śmieci, oddaje, wtedy mamy podane przez czytniki do bazy, czy osoba w 
ogóle nie segreguje, a płaci jak za segregowane. Prawda, bo tu stawka za 
niesegregowane jest dwukrotnie wyższa. I to na tym rzecz polega. My musimy pewne 
limity segregacji odzysku też uzyskiwać, w związku z tym jest kontrola i jakby przez te 
indywidualne kody mieszkańcy będą zobligowani do prawidłowej segregacji. Tak jak to 
wszystko należy, już po tylu latach powinniśmy się nauczyć. A poza tym tak umówiliśmy 
się z odbierającym, że na razie z tego tytułu, bo jeszcze są worki prawda, bo już zostały 
odebrane i te worki zostały po tej innej firmie tak samo, więc to co jest w pierwszym 
odbiorze wszystko biorą jak leci. Jest sytuacja taka, że jeżeli ktoś będzie, to oni mają 
informację, np. że ktoś nie oddał albo nie segreguje, jak nie będzie miał proszę Państwa 
przez 2-3 miesiące w ogóle żadnego, nic do segregacji, a wszystko w zmieszanym, no 
to ewidentnie, a podane ma jako segregowane, no to jest ewidentnie to, że nas oszukuje 
prawda, to w ten sposób. Ale tak umówiliśmy się, mieliśmy spotkanie w tamtym tygodniu 



z właścicielami odpowiedzialnymi za odbiór odpadów komunalnych, że wszystko co 
będzie w pierwszym rzucie, wszystko odbierają, a później będą zwracać, czyli po prostu 
upominają. Mają dać taką, tak ich prosiliśmy, na moją sugestię, karteczkę, do tej 
karteczki, którą spinacz będzie cyk i będzie do worka, który będą rzucać, bo ktoś wziął 
i oddają, żółty biorą, żółty oddają prawda i do tej, będzie na przykład, jak będą 
zauważać, proszę na drugi raz na przykład segregować odpowiednio, bo nie odbierzemy. 
Prawda, albo proszę przykleić kod, bo nie odbierzemy. Czyli będzie takie upomnienie 
razem z workami pustymi, które będą rzucane, czyli karteczka dopięta spinaczem z taką 
informacją, proszę na drugi raz zamieścić kod, bo inaczej nie odbierzemy, o coś takiego. 
Czyli po prostu najpierw profilaktyka, żadne karanie, żadne niczego, chcemy się 
przyglądnąć jak to będzie i tyle. 
 
Radny Zbigniew Madej: 
Jak rozumiem, to pierwsze worki, te worki, które będzie teraz odbierać nowa firma, 
dajemy już z kodami czy nie? 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Tak, od 1 stycznia tak. Tylko, że mówię, że będzie sytuacja taka, że po prostu część 
worków będzie jeszcze z poprzedniej firmy... 
 
Radny Zbigniew Madej: 
Ja rozumiem. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Ale kody można na ten poprzedni dać i na żółty, jeżeli braknie to proszę Państwa worki 
można dokupywać też sobie czy u nas w gminie, to są z logo, ale jeżeli będą bez logo 
i ktoś kupi sobie dodatkowo, bo gdzieś będzie w sklepie i kupi sobie, bo mu żółtych za 
mało jest ciągle, a sobie przyklei kod, to znaczy, że jest jego i nie będzie żadnych 
problemów. 
 
Radny Zbigniew Madej: 
Moje pytanie nie brzmiało w tym kierunku co Pan Burmistrz odpowiedział, tylko mi 
chodzi dajmy na to o uczciwość firmy, że no będzie miał ktoś 5 worków z kodami, a do 
tego 2 albo mu sąsiad podrzuci, albo sam wystawi... 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Nie no, to musiałby z innej gminy, to nie ma tak, no... 
 
Radny Zbigniew Madej: 
No nie, no bo on w interesie... 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
W interesie żeby przywoził z Kielc...  
 

Radny Zbigniew Madej: 
Nie, nie mi chodzi o to, że on ma płacone od tony Panie Burmistrzu i dla niego jak nie 
weźmie na przykład parę ton z gminy, no to on jest praktycznie stratny nie, a waży się. 
Czy my mamy nad tym kontrolę jakąś? 
 



Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Nie no mamy kontrolę, bo to niemożliwe jest, przede wszystkim trzeba polegać na 
ludziach, że jak mają worki do segregacji, to wrzucają do worków i nie wywożą to do 
lasu, bo i tak im zostanie odebrane. System w Polsce jest do tej pory taki, że nie płaci 
mieszkaniec za. My ogólnie płacimy za ilość wywożonych śmieci, prawda, ale 
gospodarstwo indywidualne w zasadzie nie odpowiada za ilość, więc jeden, tak patrzę 
tutaj nie… Chodzi o BIO, 20 worków liści, trawy, wszystkiego, bo on ma piękny sad, a 
drugi nie ma nic, bo ma tylko 2 m2 koło domu. I kto płaci? No płaci ten co nie ma 
ogrodu za tego, co prowadzi ogród, prawda. Czyli na dzień dzisiejszy płacimy wszyscy, 
jeden jest stratny, bo przychodzą panowie, ja mam 75 lat i co chwilę przychodzi do mnie 
żeby go zwolnić, bo on nie produkuje śmieci. A dlaczego? No bo ja nic nie kupuje. No 
nie chodzi Pan? No ale biorę papier i palę i tak dalej no. No ale jemu gazet nie wolno 
palić, taka jest prawda. No jakby tak popatrzył to jest taka sytuacja. Także na razie my 
płacimy od tony i wszystko biorą i nie ma problemu. My analizując poprzedni rok, czyli 
ten rok, jesteśmy zadowoleni z tej firmy, która odbierała i podziękowania dla nich, 
bo naprawdę nie był kłopotu. Wiemy, że poprzednio mieliśmy kłopoty, o, nawet sołtysi 
tutaj kiwają, non stop były kłopoty. Wzywaliśmy właściciela poprzedniej firmy, non stop 
tłumaczenia, a to nie wolno, a to, a tamto, a to wrzucił, a to nie wrzucił, a to, a tamto. 
Dzisiaj była sytuacja taka, że nasz wybór, z początku to mieliśmy kłopoty, pamiętacie, 
że jak był worek koło kosza pełnego, to już nie miał kto za bardzo zabrać, prawda? 
A tutaj brali wszystko, ile człowiek wystawił, wszystko wzięte, nie było problemu. I tu 
mamy zapewnienie jeszcze też takie, ponieważ ta firma ma własną jakby biogazownię, 
że po prostu wszystkie śmieci będą brane i też są jakieś zapewnienia też o tych oponach, 
o których ciągle mówimy, rolniczych, o styropianie, że tu nie będzie kłopotów, że oni 
sobie dadzą radę. Także zobaczymy, no my też nie wiemy, jest wielka niewiadoma i też 
mieliśmy referencje z innych gmin i takie i takiej, i różne też były. Nie można powiedzieć, 
że same były dobre, ale też były takie, że też jakieś, z płatnościami na przykład gmina 
miała problem, bo nie płaciła na czas, więc ci nie wywozili śmieci, takie przepychanki 
też były. No ale zobaczymy, tutaj u nas zawsze było mniej więcej ok. Tak jak 
powiedziałem, z firmy, która była, ona nie startowała, no startowała tylko po prostu 
puściła sobie przetarg do Radłowa z województwa opolskiego, a nie do Radłowa 
z małopolskiego i dlatego nie startuje, oni też byli rozgoryczeni i niezadowoleni i myślę, 
że nawet cena by była niższa niż od tej pory. Cena nie ulega zmianie, czyli zostajemy 
na tym co jest. Odnośnie też tych zielonych to możemy jeszcze dyskutować, ale na razie 
zobaczymy. Analizowaliśmy to dokładnie, Pani Kasia przeliczała, obniżka zbytnia po 
prostu nie wyrobilibyśmy się z pieniędzmi, jeżeli mamy 2,40 od mieszkańca ulgę te 8% 
obniżka, to co ja nawet kiedyś w RDN-ie powiedziałem, że zastanowimy się do 5 zł, żeby 
obniżyć, jest to troszkę przestrzelone. Chociaż może by zmusiło większość ludzi do, bo 
wiem, że sąsiednia gmina jest taka, w której jest po prostu obniżka duża, bo z tego 
tytułu, że uważają, że kompostowniki w takich miejscowościach jak no liczby u nas, 
miejsko-wiejskich, ale większość wiejskich, ludzie mają jeszcze szansę po prostu i duże 
tak zwane gospodarstwa zagrodowe, w których jest możliwość robienia 
kompostowników i może jeszcze bardziej obniżka zmusiłaby do tego, bo przecież my za 
te zielone, które ktoś, tak jak powiedziałem, 20 worków liści i zielonej trawy wyrzuci, to 
my za to później musimy zapłacić, od tony jest płatność 1 100 zł i koniec, nie ma o tym 
mowy, nie. Także myślę, że no zobaczymy, mi się wydaje, że powinno być dobrze. Tak 
jak powiedziałem, ostatnia firma super było i myślę, że tutaj też będzie dobrze. 
 



Radny Piotr Śmiałkowski: 
Panie Burmistrzu, ponieważ jest już grafik i na tym grafiku mamy tam troszku inaczej 
z oddawaniem śmieci, ponieważ wszystkie śmieci, które były tak zwane segregowane, 
były odbierane w jednym dniu. Tutaj jest rozgraniczenie na tworzywa i po prostu papier, 
szkło przykładowo. To już pomijając, to jest w gestii firmy, czy ona dodatkowo jest tak 
bogata, że transport to już jest po prostu inna kwestia. Natomiast chciałem jeszcze 
zapytać o następującą rzecz, akurat w tym momencie uciekło, może za momencik. Tylko 
proszę odpowiedzieć czy przy ustalaniu, o jest już, przy ustalaniu tego grafiku tam, nie 
wiem, nie znają może rozlokowania poszczególnych miejscowości, bo mnie się to akurat 
rzuciło w oko, że przykładowo Marcinkowice, Przybysławice i Sanoka to jest jakiś taki, 
no dużo tej jazdy tutaj jest. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Proszę Państwa, oni sobie tak ustalili. Dyskutowaliśmy właśnie nad tym, bo chcieliśmy 
też, żeby też chodziło o PSZOK. PSZOK jest u nas w środy nieczynny.. A my proszę 
Państwa, żebyście wiedzieli, każdy samochód wyjeżdżający i przyjeżdżający po zbiórce 
ważymy. To jest podstawa, bo to nam przedtem uciekało, w tej chwili jest. Proszę 
Państwa, jadą samochody, oni uważają, że to jest ich sprawa powiedziałbym, no ale jak 
mamy BIO, to mamy BIO, jak mamy tworzywa sztuczne i tak musi proszę Państwa. No 
wszyscy pamiętacie jak my mówili co to za segregacja jak jedzie samochód jeden 
i mieszane rzuca, plastiki rzuca w jeden samochód, prawda? To były takie czasy. A teraz 
proszę zauważyć, że jedzie samochód, jeden BIO tylko bierze, tworzywa sztuczne jedzie 
osobny samochód, papier osobny i oni nie muszą segregować później, wywalać to 
i kurde segregować na miejscu, jak ma papier to jedzie papier w jedno miejsce. Pozbiera 
papier, jak jest dobrze segregowany to jedzie w jedno miejsce, a nie jeszcze musi 
wywalać to na swoim składzie i segregować, osobno wyciągać plastik, osobno papier 
i na nowo się bawić w segregację. Czyli wierzą w dobrą segregację, że mieszkańcy będą 
robić segregację i wtedy nie musi… Jedzie prosto do odbioru z tworzywami sztucznymi, 
jedzie prosto do odbioru tam, gdzie jest makulatura, a nie robi u siebie segregowanie. 
Zatrudnianie 10 ludzi, którzy by grzebali jeszcze raz w śmieciach i segregowali. No tak 
mi się wydaje, że to już jest jego sprawa, jego koszty, jego ilość przejazdów, no musi 
być to obliczone. Tutaj mamy proszę Państwa na BIO no to proszę zobaczyć, Radłów, 
Glów, Brzeźnica: 3, 17, 31, to samo Biskupice jest, także tego, tylko pół gminy zbiera, 
bo oblicza, że nie zabierze jednym samochodem wszystko, a później Zabawę, Wał-Rudę, 
Sanokę, Siedlec osobno bierze, czyli tak jakby traktuje na dwa podmioty gminę i 2 
samochody, że do jednego, po ilości samochodów, po ilości odbioru odpadów 
komunalnych, tonażu z poprzedniego roku, wie, że jednym samochodem i tak to nie 
załatwi, prawda. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Tylko tu Panie Burmistrzu jest jeszcze taki problem mały. Znaczy problem, no ten 
szczegół, że to nie w jeden dzień segregowane śmieci są zbierane tylko przez 2 dni czy 
3 i tu jest problem, że ludzie muszą teraz 3 dni wynosić worki, a nie w jeden dzień, no. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Ale ludzie, no nie no, słuchajcie, ja mieszkam w Wierzchosławicach, BIO jest osobno. 
Zawsze było osobno, możesz sobie wystawić to ten worek leży, prawda? Popiół jest 
osobno, przecież popiół jest na dzień dzisiejszy osobno, a tutaj tego, no to wystawisz 



worek, masz grafik, wyrzucisz, codziennie chodzisz ze śmieciami, no nie róbmy proszę 
Państwa to, że raz w miesiącu ktoś wyjdzie ze wszystkim, wystawi worki i mają jeden 
samochód za drugim jechać i zbierać. Oni też mają harmonogram, proszę Państwa dali 
nam, oni też nie mają jeszcze jednej gminy tylko parę gmin i oni też muszą to wszystko 
w tym tygodniu jakby odbiorów po prostu wszystkie gminy zadowolić. No wiem, że to 
jest tak, dla mnie ja patrzę 13 mamy tworzywa sztuczne, a papier 14, szkło 14. No to 
tworzywa sztuczne pójdzie, a papier, szkło pójdzie na drugi dzień, no trzeba 
przypilnować codziennie, no tak mi się wydaje, no i będzie kłopot. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Panie Burmistrzu, ja zaraz Panu powiem jaki jest kłopot, bo to sobie nie zdajemy z tego 
sprawy, bo ludzie będą wynosić po prostu śmieci na raz, tak jak Pan mówi, 13, 13 i 
popiół, niech przyjdzie deszcz, będzie na 14 ważył 2 razy tyle co ważył 13 i my będziemy 
za to płacić. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
No ale popiół jest nieodkryty, tylko w workach foliowanych zamknięty. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Ale on namaka, bo już sam widzę jak namaka. Tak samo papier. 
No nie, ja tylko mówię, że jest taki problem, że po prostu tak jak było właśnie, że tu 
teraz płacimy za kilogramy, a nie od gospodarstwa i te kg będą nam przybywać, 
szczególnie w okresie zimowym. 
<Dźwięk niezrozumiały> 
Ale Panie Sołtysie, szedł jednego dnia, a teraz nie będzie szedł jednego dnia. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Utrudnienie, proszę Państwa, ktoś wynosi, ja też wynoszę śmieci codziennie rano, idziesz 
do kosza z poprzednim albo tak, będziesz wiedział, Sołtys nerwowy, napij się kawy, 
ciśnienie Ci podniesie jeszcze bardziej. 
<Dźwięk niezrozumiały> 
Ale proszę o spokój. Ale nie, nie, nie, halo, halo, halo, Panie Przewodniczący Rady 
Osiedla proszę zachować spokój. No niestety, jak tak będzie to będziemy musieli się 
spotykać i sesje nadzwyczajne robić bez Sołtysów, bo krzyczą tutaj strasznie, nie 
dopuszczą Przewodniczącego Rady. 
<Dźwięk niezrozumiały> 
No oczywiście. No jest, no wiemy, że jest, no ale my nie robimy. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Panie Sołtysie, przywołuję Pana do porządku, przywołuję Pana na razie do porządku 
Panie Sołtysie, bo nikt Panu na razie głosu nie udzielił. No dlatego mówię, Panie Sołtysie, 
będzie Pan mógł zabrać głos jak będą mieli Państwo sołtysi. Czy ktoś z Państwa Radnych 
jeszcze chciałby zabrać głos? Pani Radna, proszę. 
 
Radna Małgorzata Woźniak: 
To ja tak może akurat dla rozluźnienia sytuacji. Tak jak Pan Burmistrz mówił, w 
Przybysławicach przed pierwszym śniegiem udało się ukończyć boisko. Nie wiem jak 
efekt techniczny, to osobiście sprawdzę jak warunki pogodowe umożliwią. Efekt 



wizualny jest wspaniały, bardzo miło się na to patrzy i w związku z tym w imieniu 
mieszkańców wszystkim tym, którzy przyczynili się do powstania tego boiska, bardzo 
dziękuję. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję. Pan Radny Kurzawski. 
 
Radny Kamil Kurzawski: 
Ja jeszcze mimo wszystko mam pytanie do tych śmieci. Mam dwa pytania, ale inne 
zupełnie, także może się coś ciekawego pojawi. Chodzi mi tak, o te nowe worki, które 
dała nowa firma, bo śmieci segregowane pakowaliśmy do starych worków przez cały 
miesiąc, czyli wezmą w tych starych jeszcze tak? 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Tak, tłumaczyłem, że będą i bez kodów nawet wezmą, ale wezmą.  
Radny Kamil Kurzawski: 
A, bez kodów, czyli te pierwsze (...)  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Nawet bez kodów jak położycie, ale tak umówiliśmy się, wszystko, no bo wiadomo, że 
mieliście worki stare i to co firma poprzednia dała, tegoroczna i to normalnie nikt nie 
będzie przerzucał, wyrzucał, tylko te worki idą absolutnie. Jeszcze raz mówię, jeżeli ktoś 
nie naklei, nic się nie stanie w tym odbiorze styczniowym. 
 
Radny Kamil Kurzawski: 
Ok. I jeszcze kody, kody rozumiem tylko na segregowane? Bo tu była dyskusja, ale kody 
są tylko na segregowane?  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
I do kosza trzeba przykleić.  
 
Radny Kamil Kurzawski: 
A, do kosza trzeba przykleić, czyli na mieszane też.  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Tak.  
 
Radny Kamil Kurzawski: 
I trzecie pytanie jest, ostatnie, o kosze. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Oddzielny na zmieszane, tam macie 2.  
 
Radny Kamil Kurzawski: 
To wiem, tak. Na kosz jest oddzielny kod.  
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Z nazwiskiem.  



 
Radny Kamil Kurzawski: 
Ok, rozumiem. Pytanie ostatnie jest o kosze 240l, bo ten widzę przedsiębiorca nie 
rozwiózł takich koszy. 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Tak proszę Państwa, rozwoził, uzupełniał, zrobili tak, że bali się, że nie zdążą, więc 
wszystkim 120 jak najszybciej i teraz będę uzupełniać to co mają wiadomości, będą 
jechać z 240 i będą te 240. Mają być uzupełnione, także proszę uspokoić się. No ja może 
jeszcze wracając, przepraszam, że nie byłem, ale dostałem informację i musiałem wyjść, 
bo po prostu no jest poważny problem z pewnym Panem w Gminie Radłów, który po 
prostu zamieszanie robi samym sobą, ale to nie problem na publiczne tego…  No nie 
chcę tutaj głośno mówić żebym niepokojów nie stworzył, ale po prostu no musiałem 
wyjść, bo tutaj siły porządkowe poprosiły mnie żebym po prostu jakoś wpłynął na tą 
sytuację, ale trudno mi powiedzieć co będzie. Proszę Państwa, odnośnie Przybysławic 
to co robiliśmy mieliśmy całkowicie pod kontrolą, także to co się dzieje z odbiorem 
technicznym i wszystkim czekaliśmy. Tam były 2 dni takie co nam temperatura +3 
musiała być, żeby w ciągu okienko pogodowe i wskoczyliśmy w czwartek, w okienko 
pogodowe tak wstrzeliliśmy się, jakby nie ten jeden dzień, która była temperatura 
dodatnia +8, to po prostu nie dałoby się tej nawierzchni położyć, także tam jest 
wszystko fajnie zrobione. Mam nadzieję, że będzie dobrze i będzie służyło mieszkańcom, 
inwestycja prawie 500000 zł. I dlatego przepraszam, bo nie byłem tutaj na początku. 
Dopytałem się co zastępca mówił, więc o tych odebranych inwestycjach też mówił i tak 
się wydawało, że ciężki rok, że nam nic nie uda się zrobić, ale udało się naprawdę parę 
inwestycji zrobić. Teraz z Urzędem Marszałkowskim tylko, który miał kontrolę na PSZOK, 
wyjaśniamy pewne sprawy odnośnie przekazania opieki nad PSZOK-iem spółce, a 
przedtem był pod zakładem budżetowym, to jest tylko tyle. Ja dziękuję za jednomyślne 
uchwalenie budżetu. Tak jak powiedziałem, budżet jest teraz nie łatwo spiąć i to co 
mówią wójtowie, burmistrzowie z poszczególnych gmin i miast, nie jest ciekawie budżet 
uchwalić. Udało się to, inwestycji mamy tyle, ile mamy, zamierzeń mamy i zawsze 
możemy korektę robić i myślę, że po prostu większość zadań uda się zrealizować. A 
mamy naprawdę bardzo dużo poważnych zadań, tak jak odnośnie tej kanalizacji co 
mówiłem wcześniej, ale i tych dróg, bo to jest wartość 5 000 000 dróg. Nadzór nad tym 
wszystkim, przecież my proszę Państwa teraz musimy projektować. Część wydatkować 
swoich pieniędzy, to nie tak, że my tylko damy 5 czy 10% do tego, bo po prostu musimy 
sami zaprojektować. Sami przygotować, inspektorów nadzoru nad tym wszystkim żeby 
zrobić, to jest parę rzeczy. Teraz mamy też do 15 stycznia złożyć wniosek na zbiornik, 
to, co robiliśmy I część Przybysławic, chcemy złożyć II część Przybysławic, żeby to 
skończyć ten Staw koło tak zwanego "Cacka". I zastanawiamy się nad drugą drogą, 
którą by po prostu zrobić i głośno myślimy, także na razie jeszcze nie podjęliśmy decyzji, 
to jest drogi do gruntów rolnych, tam jest dofinansowanie tylko 50%, także też nie 
poszalejemy, ale może część byśmy zrobili, bo trudno teraz wybierać zadania jak się ma 
50% dofinansowania, jak się dostało 90% dofinansowania. To czekamy, może by się 
udało 90% dofinansowania złożyć w następnym rozdaniu. Proszę Państwa jeszcze jest 
w Polskim Ładzie takie zadanie jak dofinansowanie do zadań związanych z infrastrukturą 
dotyczących gmin popegeerowskich. Nasza gmina jest popegeerowska i teraz na 
przykład udało nam się w Radłowie zakończyć parę takich krótkich odcinków dróg, 
których nie mielibyśmy z czego robić, bo te wartości zadania były na przykład poniżej 



50 000 niektóre, a Urząd Marszałkowski takich zadań nie dofinansowuje i tam proszę 
Państwa zrobiliśmy: ul. Krótką, ul. Wodną, ul. Wiejską i Nowy Świat skończyliśmy, czyli 
4 takie małe odcinki. To jest wartość tych zadań, miały być pierwsze tylko te dwie drogi 
zrobione, z oszczędności zrobiliśmy te 4, to jest 272 000 dofinansowania mieliśmy. I 
teraz proszę Państwa, kiedyś warto zobaczyć te zbiorniki, które są oddane na stacji 
uzdatniania wody, bo przyjeżdżają teraz już przedstawiciele z gmin innych, bo to jest 
faktycznie proszę Państwa zabezpieczenie. No ludzie sobie z tego sprawy nie zdają, bo 
ludzie chcą mieć wodę, a ile to kosztuje to to nikogo nie obchodzi, prawda, ale tu wartość 
też prawie 2 000 000 zł i to jest potężna inwestycja. Brzeźnicę na pewno będziemy 
w przyszłym roku rozpoczynać robić. To samo to co powiedziałem, te inne miejscowości, 
dokończenie Łęki Siedleckiej, Sanoka i pod Siedlec, no i projektowanie. Projektowanie 
tylko się teraz modlimy, żeby po prostu znaleźć jakiegoś wykonawcę do projektowania 
za godziwą cenę, żebyśmy ruszyli, to nam potrzeba te pieniądze. Także jeszcze raz 
dziękuję za uchwalenie budżetu na następny rok i za to, że udało nam się zrealizować 
to. Dziękuję Radnym, wszystkim Radnym, bo widać, że jakieś wspólne osiągnięcia mamy 
wszyscy i wszyscy się do tego przypisują, tu się bardzo cieszę. Panu Radnemu 
powiatowemu życzę, żeby miał mocne przyłożenie w powiecie. Już teraz Brzeźnica jest, 
warto pochwalić Starostwo Powiatowe, bo droga jest zrobiona naprawdę fajnie, pięknie, 
także po prostu doczekaliśmy się, trzeba cierpliwie też poczekać. Teraz będziemy prosić 
sołtysa na Brzeźnicy, żeby po prostu uchwałą zebrania wiejskiego udostępnił sprzedaż 
działek, bo po prostu nam potrzebne będą pieniądze na wkład własny do kanalizacji i to 
zdecydowanie. Zresztą tam chcemy, żeby się ludzie budowali, żeby ta Brzeźnica 
dorównała za chwilę Woli Radłowskiej nie, chociaż Wola Radłowska się też rozwinęła. 
No ale tych po prostu takich jakichś gruntów pod zabudowę nie jest w Radłowie zbyt 
dużo, także na pewno byśmy to bardzo chcieli żeby ogarnąć. Wszyscy zapominają 
o parkingu koło boiska, koło szkoły, mówię na Niwce, przecież też. Podsumowania roku 
nie było, no ale to też jest takie zadanie. Modernizacja szkoły, trzeba było zobaczyć 
proszę Państwa, w Zabawie 1 200 000 dofinansowanie, wymiana kotłów i wszystkiego. 
Całkiem inaczej tam się wchodzi i przyjemnie, bo jest naprawdę temperatura taka. 
Proszę Państwa, wszystko by było dobrze, gdyby nie cena po prostu gazu, ja Wam 
powiem tylko, że do Szkoły Podstawowej w Radłowie przyszedł rachunek za listopad, 
21 000 zł za sam gaz. Gaz, który kosztował proszę Państwa na początku roku 0,07 za 
kWh tam przemierzone, teraz nam wyszło 0,37, czyli 300% do góry, jakie 300, 400% 
do góry. W Warszawie mówią, że 980 niektóre spółdzielnie mieszkaniowe. Bo proszę 
Państwa, to co idzie do gospodarstw indywidualnych i poszło gaz 54, a 27% czy coś 
takiego, to jest co innego. Do Was rachunki takie przyjdą, ale do instytucji nas się nikt 
nie pyta, tylko ładują z grubej rury i do przedsiębiorstw i do widzenia, tam po prostu 
pieniądze idą, dlatego za chwilę utrzymywanie, no zresztą Ci co macie szkoły też 
niepubliczne to zobaczycie też jak to odczujecie strasznie, bo subwencja to im wystarcza 
na nic. Tak jak mówię, że u nas do samych, już nie będę się powtarzał no, do samych 
pensji i pochodnych dla nauczycieli w Radłowie jest 1 300 000 dopłaty z budżetu, to skąd 
my mamy wziąć pieniądze, jeżeli też do Woli Radłowskiej, do wszystkiego, do Zabawy 
też są dopłaty. Dziś na poratowanie zdrowia proszę Państwa mamy 5 nauczycieli. 
5 nauczycieli to jest po 80 000 w sumie rocznie ze wszystkimi, to jest 4 000 000, musimy 
zatrudnić drugiego nauczyciela na to miejsce i mu zapłacić, a za tego nauczyciela nikt 
nam tych pieniędzy nie zwróci. To są pieniądze, na które w ogóle nie mamy wpływu 
i straty, na które nie mamy wpływu. Także, rok zobaczymy proszę Państwa po 
pierwszym kwartale i dlatego pewnie korekty budżetu będą, mam nadzieję, że nie na 



minus tylko na plus, bo zobaczymy proszę Państwa jakie będą wpływy do budżetu z PIT-
ów, my mieliśmy 40% z PIT-u, teraz kwota wolna od podatku jest do 30 000. Przedtem 
było 1330, czyli po pierwszej pensji, praktycznie w drugim miesiącu wszyscy ludzie, te 
40% z waszych podatków szło do nas od razu, a tak to po prostu będziemy mieć przez 
parę miesięcy do 30 000 jak tego, to przez pół roku praktycznie nie będziemy mieć 
w ogóle wpływu z PIT-u i to może być. Polski Ład jest wielką niewiadomą, wiem, że 
pieniądze idą na inwestycje, my się z tego cieszymy, ale proszę Państwa, nie wiemy co 
i jakie będą wpływy, czy pozytywne, czy negatywne na samorządy i na wkład własny, 
bo my, że dostaniemy na inwestycje i zrobimy, a później trzeba wkład własny, a później 
to utrzymać wszystko. No jest parę problemów, ale miejmy nadzieję, że wszystko będzie 
dobrze. 
 
Radny Paweł Jachimek: 
To ja jeszcze skorzystam z możliwości jednej, mianowicie w zupełnie jakby innej tonacji, 
bo Pan Burmistrz tu o niebywale ważnych rzeczach. Ja natomiast chciałbym skorzystać 
z okazji i zaprosić szanownych Państwa, tych wszystkich, którzy ewentualnie też słuchają 
tej transmisji, na 19 koncert kolęd, który odbędzie się w tej sali, w której aktualnie 
siedzimy, w piątek następny o godzinie 19:00. Będziemy, tradycyjnie, pięknie śpiewać 
no i będziemy chcieli wesprzeć mieszkańca naszej gminy. Małego chłopczyka chorego, 
Gniewosza Gniadka i na niego będziemy kwestować, zbierać pieniądze. Koncert 
odbędzie się oczywiście no w jakimś możliwym reżimie sanitarnym, więc bardzo proszę 
wszystkich o jakby odpowiedzialne podejście do tego. Tych oczywiście, którzy zechcą 
przyjść i posłuchać. Piątek, 7 stycznia, 19:00 godzina, zapraszam, fantastyczni 
wykonawcy. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
To teraz oddaję głos Państwu sołtysom. Kto z Państwa sołtysów chciałby dzisiaj zabrać 
głos? Pan Sołtys z Przybysławic był jednak pierwszy, bardzo proszę. Ale Panie Sołtysie 
bardzo proszę o mikrofon, bo sesja jest nagrywana, żebyśmy słyszeli Pana. 
 
Sołtys Eugeniusz Biś: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie. Ja taką sprawę mam 
z Przybysławic. No ten staw ładnie oczyszczony jest, no ale my jako wieś. Kiedy tylko 
trzeba go wyczyścić, to resztę teraz jakby go Panie Burmistrzu wykosił jak zamarznie, 
bo tam te chaszcze to nie jest widok ładny bardzo i to prosto kościoła. Czy to 
bezrobotnych, czy jak, no nie wiem, żeby to wykosić jak jest zamarznięte. A my jako 
wioska będziemy się starać to kiedyś ogrodzić. No bo to jest naprawdę taka pułapka dla 
pijaków, jakby pijany był, no to się utopi, a szkoda go. No, to bym prosił bardzo, żeby 
jeszcze to wykosić, bo przez tamte lata myśmy wykaszali te chaszcze przez gminę. No 
to nie był to wielki koszt. No czy to będzie bezrobotnymi, czy nie wiem jak to zrobicie, 
żeby te chaszcze, bo to jest nieładnie, prosto kościoła takie chaszcze rosną. No żeby to 
wykosić, to jakoś się to pozbiera, żeby to jakoś było w porządku. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję bardzo. Czy Pan Burmistrz odpowie czy dopiero na sam koniec? Potwierdza 
Pan Burmistrz, no dobrze. Pan Sołtys z Radłowa. 
 



Sołtys Kazimierz Urbanek: 
Ja króciutko, przepraszam za swoje zachowanie, ale przepraszam jeszcze raz. I jeszcze, 
bo my już wychodzimy sołtysi, życzenia na Nowy Rok, dużo zdrowia, szczęścia, 
pomyślności dla wszystkich, dla Burmistrzów, dla Radnych, dla obsługi, obecnych gości, 
kierowników, wszystkiego dobrego, obyśmy się w zdrowiu spotkali w przyszłym roku, 
dziękuję. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję bardzo. Pan Sołtys z Biskupice Radłowskich. Nie? Ok. Czy ktoś jeszcze? Pan 
Sołtys z Sanoki.  
 
Sołtys Piotr Urbanek: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie. Ja ze swojej strony 
chciałem bardzo podziękować za dotychczasową naszą współpracę, bo ja jestem takim 
troszkę sołtysem nie z wyboru, a z mianowania. Udało się mi troszkę z mieszkańcami 
zrobić w naszej miejscowości. Troszkę pozmieniać, mam nadzieję, że to idzie w dobrym 
kierunku. No i też chciałbym podziękować z tego miejsca tutaj mieszkańcom, którzy się 
zaangażowali i dużo pomagają, bo bez nich to nie byłoby najmniejszego sensu, ale 
zderzyłem się teraz z takim niedawno problemem. Ten budynek, który mamy 
w użyteczności, który jest własnością gminy, brakuje do niego takiego jednego papierka, 
który się nazywa pozwolenie na użytkowanie i każdy projekt, który byśmy chcieli zrobić, 
no tutaj w tym miejscu stajemy. Mieliśmy wniosek o dofinansowanie na wyposażenie, 
no i przez to został, że tak powiem, no niestety przepadł. Szkoda tego, bo fajni ludzie, 
można dużo dla nich zrobić. Fajnie się integrują, ale no nie jestem w stanie tego, że tak 
powiem, przeskoczyć. Nie wiem czy w urzędzie, z tego co wiem, to takich dokumentów 
nie ma, bo ten budynek był budowany za takich czasów, kiedy no nie ma żadnych 
papierów do tego, ani pozwolenia, ani żadnych ten… Czy my możemy to jakoś zdobyć 
żeby można było ten budynek w dalszym ciągu jakoś modernizować? Mamy tam 
ogrzewanie, ale no pasowałoby zrobić elewację, wiadomo, że to są koszty potężne, bo 
dzisiaj styropian i koszty elewacji są potężne. Ja sobie zdaję sprawę, że budżet gminy 
nie jest studnią, z której się non stop wyciąga, więc chciałbym to zrobić przez jakieś 
dofinansowanie, ale tak jak mówię, no brakuje mi tego dokumentu. Jeżeli by można 
było to w jakiś sposób rozwiązać, czy da się to w ogóle coś takiego uzyskać teraz, czy 
nie? 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Oczywiście, trzeba całą procedurę od początku wziąć w Starostwie Powiatowym 
i zaktualizować. Ogrzewa się, tylko wchodzić nie wolno z tego co widzę. [śmiech] No 
jest to prawo uproszczone na procedury i to trzeba po prostu… Ja myślę, że tutaj jest 
Pan Janicki i się weźmie za to. Naprawdę ja Radnym, Sołtysom dziękuję za współpracę, 
za te drogi. Miło widzieć Panią Sołtys z Woli Radłowskiej, bośmy nie widzieli trochę, 
także zdjęcie zrobimy. Ale naprawdę dzięki Wam to wszystko udało się zrobić, 
te aktywizacje Kół Gospodyń Wiejskich, właśnie i dlatego też Wola Radłowska czeka na 
aktywizację Kół Gospodyń Wiejskich, naprawdę prężnie wszędzie to dobrze działa widać, 
te nowo powstałe czy z Siedlec, Sanoka, Glów. Proszę Państwa, te mniejsze 
miejscowości bardzo dobrze działają, Zabawa, Przybysławice powstały niedawno też. 
Pani Radna tam zaktywizowała bardzo społeczeństwo, 37 osób jest zapisane. Straże 
pożarne proszę Państwa zmieniają się też, będą zebrania pewnie niedługo, w styczniu, 



już odnośnie straży pożarnej zmiana, prezydent podpisał zmiany o Ochotniczej Straży 
Pożarnej. Tam pewne przywileje, ale i też obowiązki, które będą spoczywać na gminie. 
Dodatek w wysokości 200 zł miesięcznie przez Zakład Emerytalno-Rentowy MSWiA 
będzie wypłacony, jeżeli tam służby ktoś miał 25 lat, no i przynajmniej musi mieć jeden 
wyjazd i teraz będzie problem z tymi, które Ochotnicze Straże nie wyjeżdżają, która 
pierwsza dojedzie, to będzie. Albo żeby miała wyjazd w ogóle, bo to musi być raz 
do roku, żeby wyjazd był żeby takie coś otrzymać, ale to tak. Także dziękuję wszystkim 
jeszcze raz, Radnym, Sołtysom za wsparcie, za pomoc. Proszę Państwa, dbajcie 
o zdrowie, szczepcie się, pomimo, że niektórzy nie wierzą w szczepienia, ale mamy 
przykłady bardzo wielu osób, które odeszło. W Radłowie jest taki dąb, który po prostu 
nawet wiesz o nim napisali i tam klepsydra za klepsydrą i w pewnym momencie są cztery 
na raz, to jest po prostu przykre, trzy ostatnio widziałem na raz. Też umarł Stasiu Rosa, 
który był radnym u nas. Był dyrektorem szkoły i może stańmy, jutro jest pogrzeb, na 
chwilę i chwilą ciszy uczcijmy pamięć byłego radnego. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Właśnie, czy ktoś jeszcze? Widzę, że Pan Radny powiatowy się zgłasza, więc bardzo 
proszę. 
 
Sołtys Eugeniusz Biś: 
Panie Burmistrzu, ja bym prosił żeby jaśniej o tych strażach, bo ludzie dzwonią do mnie, 
a ja nie wiem co odpowiedzieć. Ja mam więcej jak 40 lat w straży, a nie 25 
 
Burmistrz Radłowa Zbigniew Mączka: 
Będą zebrania straży pożarnej (...) 
 
<Dźwięk niezrozumiały> 

Na pewno będzie zebranie, najpierw Zarządu Gminnego, później w poszczególnych 
strażach dostaniecie. Proszę sekundę poczekajcie, sołtysi no 2 minuty nie zbawi, 
naprawdę no. 

Przewodniczący Kapera Piotr: 
Poczekajcie do końca sesji. Bardzo proszę, Pan Radny powiatowy Marek Podraza. 
 
Radny powiatowy Marek Podraza: 
Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Panie Burmistrzu, Panie Wiceburmistrzu, 
wszyscy zebrani, proszę Państwa, mija 2021 rok, chciałem tutaj Panu Dawidowi 
Kurzawskiemu przekazać taką informację, proszę nie załamywać się takimi problemami, 
drogę w Brzeźnicy robiliśmy przez dwie kadencje, 8 lat. No udało się, kilkanaście z mojej 
strony interwencji, interpelacji. Proszę być cierpliwym. Pan jest dopiero pierwszą 
kadencję, w związku z tym trzeba zawsze uzbroić się w cierpliwość i trzeba po prostu 
stukać, aż rzeczywiście uda się wykonać jakieś zadanie. Oczywiście to taka dygresja, 
oczywiście humorystyczna. Proszę Państwa, no udało się wykonać tą drogę, wiem, że 
nie do końca ona spełnia oczekiwania, bo jakby nie została dokończona. Mam obiecane 
no dokończenie tej drogi przez Zarząd Powiatu Tarnowskiego, nie wiem na ile uda się 
to w 2022 roku. Proszę Państwa, ze swojej strony chciałem podziękować wszystkim tym, 
którzy współpracowali ze mną, bo również jakieś tam inicjatywy podejmowałem. Jeżeli 



Państwo będziecie mieć jakiekolwiek problemy związane z utrzymaniem, bo dzisiaj, 
kiedy budynek liceum został sprzedany, no to tylko i wyłącznie utrzymanie stanu 
technicznego dróg, bardzo proszę o telefon. Zarząd Powiatowy bardzo szybko 
interweniuje i działa, stara się uzupełnić wszystkie te niedociągnięcia na drogach 
powiatowych związanych z aurą i z klimatem. Proszę Państwa, w 2022 roku również 
został uchwalony budżet Powiatu Tarnowskiego. Jest tam zadanie wpisane między 
innymi właśnie wykonanie tego ronda na Wał-Rudzie, o którym zresztą Pan Burmistrz 
już wspominał, to jest ważne zadanie dla komunikacji w tym regionie. No miejmy 
nadzieję, że uda się również z tego Nowego Ładu pozyskać jakiekolwiek środki 
finansowe, ale muszę Państwu powiedzieć, że budżet jest niedoszacowany, brakuje 
prawie 16 000 000 zł. To jest bardzo poważna kwota w budżecie Powiatu Tarnowskiego, 
11 000 000 Zarząd musi wziąć kredytu, aby uzupełnić brakujące środki finansowe. 
Zapewnienia mamy, że na chodniki przy współrealizacji z gminą, no nie zabraknie 
pieniędzy, lecz tam jest tylko wpisana kwota 60 000 zł. Bardzo niewielka kwota, gdyby 
taką kwotę potraktować tak samo jak w 2021 roku, no to potrzeba 2 000 000. Na razie 
tych pieniędzy nie ma, są obiecane. Natomiast no czekamy też z niecierpliwością, żeby 
one pokazały się w budżecie, żeby je po prostu wprowadzić do realizacji, bo przy tych 
drogach powiatowych rzeczywiście tych chodników jest na terenie Gminy Radłów 
bardzo, bardzo mało. W 2022 roku życzę Państwu przede wszystkim zdrowia, bo to jest 
bardzo ważne. Życzę żeby uchwały, które tutaj podejmujecie, miały swój koniec, 
oczywiście koniec szczęśliwy, aby planowane i zamierzone zadania udało się 
zrealizować, no i żeby za rok o tej porze wszyscyśmy w takim samym składzie mogli się 
spotkać, czego sobie i Państwu również życzę oraz naszym rodzinom. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Kapera Piotr: 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Ja jeszcze chciałem tutaj 
podziękować, chociaż kilka razy było dzisiaj mówione na ten temat, ale chcę 
podziękować wszystkim, którzy się zaangażowali i doprowadzili do końca, że te drogi 
właśnie: Krótka, Wodna została zrealizowana, cieszy mnie to bardzo, bo to jest mój 
okręg wyborczy, więc będzie się czym chwalić. [śmiech] A teraz chciałem wszystkim 
tutaj obecnym na sali i wszystkim mieszkańcom Radłowa życzyć szczęśliwego Nowego 
Roku, przede wszystkim zdrowia i żeby ten nowy rok, który już jutro nastąpi, był dla nas 
udany i szczęśliwy. Dziękuję bardzo, zamykam obrady. 

 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Radłowie 

  

 
Protokolant: Lidia Dobek 

………………………………… 

 



Raport z głosowań  

XLI Sesja w dniu 30 grudnia 2021  

Przeprowadzone głosowania 

1. Głosowanie w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2021 r. - czas głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 12:16, 
wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

2. Głosowanie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2022 r.; - czas głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 12:17, 
wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

3. Głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; - czas 
głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 12:18, wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

4. Głosowanie w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021; - czas 
głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 12:19, wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

5. Głosowanie w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej; - czas 
głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 12:26, wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 



6. Głosowanie w sprawie uchwalenia budżetu gminy Radłów na 2022 rok; - 
czas głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 13:00, wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

7. Głosowanie w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Stałych Rady 
Miejskiej w Radłowie; - czas głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 13:01, 
wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

8. Głosowanie w sprawie przyjęcia do wdrażania „Planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla Gminy Radłów-aktualizacja na lata 2021–2024”; - czas 
głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 13:02, wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

9. Głosowanie w sprawie stanowienia o kierunku działania Burmistrza 
Radłowa w zakresie ustalenia minimalnych stawek czynszu najmu 
mieszkań znajdujących się w zasobie mieszkaniowym gminy Radłów; - 
czas głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 13:03, wyniki: Za: 13, Przeciw: 1, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Przeciw), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło 
(Za), Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

10. Głosowanie w sprawie nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów 
nieruchomości będącej własnością Skarbu Państwa (Biskupice 
Radłowskie); - czas głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 13:22, wyniki: Za: 
14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

11. Głosowanie w sprawie nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów 
nieruchomości będącej własnością Skarbu Państwa (Glów); - czas 
głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 13:22, wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, 
Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

12. Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy; - czas głosowania: 30 
grudnia 2021, godz. 13:23, wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

13. Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości 
dotychczasowemu najemcy; - czas głosowania: 30 grudnia 2021, godz. 
13:25, wyniki: Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Paweł Jachimek (Za), Krzysztof Jasek (Za), Piotr Kapera (Za), Wojciech Kozioł (Za), 
Kamil Kurzawski (Za), Zbigniew Madej (Za), Marcin Małek (Za), Piotr Nasiadka (Za), Bogdan Padło (Za), 
Adam Radamski (Za), Wojciech Rudziński (Za), Piotr Śmiałkowski (Za), Małgorzata Woźniak (Za), 
Justyna Zborowska (NIEOBECNI), Jerzy Żurowski (Za) 

Uczestnictwo w głosowaniach 

1. Jachimek Paweł: 13/13 
2. Jasek Krzysztof: 13/13 
3. Kapera Piotr: 13/13 
4. Kozioł Wojciech: 13/13 
5. Kurzawski Kamil: 13/13 
6. Madej Zbigniew: 13/13 
7. Małek Marcin: 13/13 
8. Nasiadka Piotr: 13/13 
9. Padło Bogdan: 13/13 
10. Radamski Adam: 13/13 
11. Rudziński Wojciech: 13/13 
12. Śmiałkowski Piotr: 13/13 
13. Woźniak Małgorzata: 13/13 
14. Żurowski Jerzy: 13/13 

 
Przygotował(a): Lidia Dobek 

 


